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Mötesanteckning från Prefektråd SCI 
Plats för mötet: Galaxen, Lindstedtsvägen 25  

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik (anlände 16:10) 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Kristina von Oelreich, hållbarhetschef/Sustainability Office, punkt 2 
Cecilia Uppström, handläggare/Sustainability Office, punkt 2 (deltog via zoom) 
Marta Marko Tisch, ledningskommunikatör 
Erik Edstam, kanslichef 
Jessica Järfvas-Kronqvist, ledningsstöd  
 
Frånvarande: 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 

 

1 Info från skolan 
 
 
Information från skolchef: 
Sandra informerar om vad som diskuterats i KTH:s ledningsgrupp:  

- Kommande inriktningsbeslut om lärmiljöer (digitala och fysiska lärmiljöer) kommer 
snart att beslutas om av rektor. Åtgärdsplaner på kommande efter inriktningsbeslutet. 
Det kommer bland annat att finnas en beslutsmodell om kostnader kopplade till lokaler.  

- VR-rekryteringsanslag har publicerats. Något liknande på kommande från SSF. EU har 
beslutat om att fördubbla flyttkostnader för alla anslagsgivare utanför EU.  

o Diskussion förs om hur man kan ta i beaktande det amerikanska årshjulet i 
annonseringen av tjänster.  

o Bra om Sandra och vice rektor för forskning får information om personer med en 
anknytning till Sverige som nu arbetar utomlands och har ett önskemål att flytta 
tillbaka och således kunde vara potentiella sökande.   

- Wallenberg har beslutat att pausa sitt Fellow-program fr.o.m. nästa sökomgång.  
- SÄPO haft möte med KTH angående samarbeten med Kina och vill prata med prefekter 

på vars institutioner samarbeten finns. Detta gäller Fredrik och Carlota.  
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- IVAs-Tekniktal: senaste teknikutveckling inom forskning lyfts fram här. KTH har inte 
varit så synligt förrän förra året då innovationsavdelningen satsat mycket. I år kommer 
innovation inte att göra detta. Vice rektor för forskning uppmuntrar alla att prata med 
fakulteten om det finns forskningsutvecklingar som är på gång: Gunilla på 
kommunikation kan kontaktas och samlar in förslag. Deadline för att komma med 
förslag är 10 maj.  

- Diskussion förs om medarbetarsamtal på institutionerna och hur den nya 
uppdragsbeskringen lyfts fram under dessa.   

o Diskussion förs över alternativa tider till att ordna medarbetarsamtal. Som det är 
nu upplever många att det är väldigt mycket som pågår samtidigt. Det föreslås att 
man utreder möjligheterna till att pröva en annan tidpunkt nästa år. Ett förslag 
är att man förlägger dessa till efter kursstart men innan tentaperioden.  

- Prefektrådet som är planerat till den 13 maj flyttas till den 15 maj (samma klockslag).   
 
 

 
Information från FA:  
Utgår då Oscar inte deltar på mötet.  
 

 
Information från GA:  

- Gunnar reflekterar över dimensionering vid KTH samt hur målkonfliktrika diskussioner 
överlag skulle kunna förklaras med hjälp av spelteoretiska modeller som kommit fram i 
kurssammanhang Gunnar deltagit på. Gunnar ser att en koppling mellan matematik och 
hållbarhetsfrågor blivit tydlig och att matematiken skulle kunna användas vid frågor på 
KTH där det finns målkonflikter.  

- 2 PA-förordnanden går ut under  sommaren: Teknisk fysik, Magnus Andersson och 
Teknisk mekanik, Sören Östlund. 

- Järnvägsteknik: kommit signaler att vissa studenter inte vill åka till USA i nuläget. 
Diskussioner om avtalet med Illinois. Går kanske att hitta andra mobilitetsvägar inom 
ramen för programmet.  

- Framtidens utbildningsprojekt har presenterats.  
- Gunnar har försökt nå studentrepresentant men inte fått tag i denne. Jessica/Erik frågar 

vidare.  
 
Information från FFA:  

- Flera tjänster på gång:  
o Bitr.lektor kärnkraftssäkerhet hos sakkunniga, RN1 16/5 och RN2 16/6 
o 2 utlysningar på gång på tillämpad fysik (in vivo mimetic), lektor i avancerad 

ljusmikroskopi, stänger 22/5 
o Lektor i matematik (utbildning), publ. 18/4, stänger 26/5 
o 2 lektorer numerisk analys, publ. 18/4 stänger 26/5 
o Bitr. lektor i strömningsmekanik, godkänt i FN 

- Fråga ställs om anställningsprofilerna kan skickas på förhand till AU innan det tas vid 
nämnden. Då AU sammanträder varannan vecka konstateras att det inte borde göra 
processerna långsammare. Det konstateras att direkt justering kan användas vid behov 
under fakultetsnämndens möten då det kommer till beslut om att påbörja 
anställningsförfaranden.  

- Fakultetsnämnden sammanträder nästa gång den 14 maj. Prefekterna behöver 
presentera eventuella planer om att utlysa nya tjänster på prefektrådet senast den 29 
april.  

- Möte med alla biträdande lektorer förra fredagen, frågor som togs upp:  
o När man kan bli docent.  
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o Att lära sig svenska. Sebastian konstaterar att det kan vara bra att sätta en plan 
tidigt om detta under t.ex. medarbetarsamtal.  

- KTH kommer att ta bort behovskravet att bli docent mycket snart. Kommer därmed inte 
att gå via fakultetsnämnden längre.  

- Beskrivning av tvåstegsförfarandet kommer att läggas in i riktlinjen till 
anställningsordningen.  
 

 

2 Ledningens genomgång av miljöledningssystem 
Sustainability Office besöker prefektrådet för att genomföra mötet gällande SCI-skolans 
uppföljning av miljöledningssystemet. Separata minnesanteckningar tas från  
mötet. 
 

3 Övriga frågor 
- Diskussion om upplägget på skolfesten och deltagarantal samt hur anmälningen ska 

hanteras.  

- Fråga om mailadresser vid KTH lyfts: nya medarbetare får väldigt märkliga 
epostadresser i vissa fall vilket vi bör se över. Det finns en princip för KTH-kontonamn 
som används, men kanske är den inte fulländad. 

- Kommentar kring processer vid ”ax till limpa” då prefekt förväntas skriva under flera 
dokument i fler skeden än vad som görs idag. Detta anses inte önskvärt.  

- Fråga ställs om hur fackliga representanter medverkar i olika sammanhang, t.ex. 
fakultetsnämnd och samverkan på skolnivå.  

- Diskussion om hur åtgärdsplaner ska hanteras. Gunnar informerar att Anna Burval 
pratar med viceprefekterna. Erfarenheter kan delas längre fram. Diskussion om hur 
detta ska hanteras på institutionen och om en delegation till viceprefekter ska göras.  

- Carlota informerar om planer att utse ny avdelningchef för lamp. Jonas Weissenrieder 
haft uppdrag som både viceprefekt och avdelningschef. Även diskussioner/planer kring 
viceavdelningschefskap.  

 

 

Anteckningar av 

Jessica Järfvas-Kronqvist 

2025-04-15 
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